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ANNOUNCEMENT – Board of Director Meeting Results to discuss Ordinary Items 
  عتياديةال مور ال مجلس الإدارة لمناقشة اجتماع  نتيجة -اعلان 

____________________________________________________________________________________________ 
 

Result of Board of Director Meeting Results to discuss Ordinary Items 

 

Bahrain Middle East Bank B.S.C. (the “Bank” or “BMB“) would like to announce that the Board of 

Directors in its Meeting held on 16-February-2026 discussed the following subjects: 

 

1. Approved the minutes of the previous meeting. 

2. Reviewed the Board related Evaluations and other recommendations from the Nomination, 

Remuneration and Corporate Governance Committee. 

3. Discussed and approved the Financial results for the Year ended 31 December 2025. The Board also 

discussed and approved the Financial results for the quarters ended 31 March 2025, 30 June 2025, 

30 September 2025, subject to the approval of the of the Central Bank of Bahrain. 

4. Discussed periodic updates and other internal matters. 

 

 عتيادية ال مور ال مجلس الإدارة لمناقشة اجتماع  نتيجة

 

ق الأوسط ش.م.ب.   بنك   تعلن   12/10/ 2025بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه بتاري    خ  "(  BMB)"البنك" او "  البحرين والشر

 لمناقشة الأمور التالية: 

 

 الاجتماع السابق.  اعتماد محض   .1

شيحاتمراجعة التقييمات المتعلقة بمجلس الإدارة والتوصيات الأخرى من لجنة  .2 كاتوالمكافآت وحوكمة  التر  . الشر

ي   .3
. كما ناقش المجلس ووافق على النتائج المالية  2025ديسمتر    31ناقش المجلس ووافق على النتائج المالية للسنة المنتهية ف 

ي 
 بموافقة مضف البحرين المركزي. 2025سبتمتر   30، و2025يونيو   30، و2025مارس  31للأرباع المنتهية ف 

ً
 ، وذلك رهنا

 . مناقشة المستجدات الدورية وامور داخلية أخرى  .4
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